English as a World Language

English belongs to the Teutonic or Germanic branch of the Indo-European family of the languages. It is only in the course of the last hundred years that English is become a world language In Shakespeare's time it was a provincial language of secondary importance with only 6 million native speakers Nowadays English has-become the world's most important language in politics, science. In a number of speakers (400 million) it is second only to Chinese It is the official language of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, of the United States of America, of Australia and New Zealand. English is used as one of the official languages in Canada, the Republic of South Africa and the Irish Republic It is also spoken as a second l-ge by many people in India, Pakistan. The number of second-language speakers may soon exceed the number of native speakers, if it has not done so already. 

The working languages of the United nations are English and French. All documents are written only in the working languages. English has become now the language of international communication. At present no other language on Earth is better suited to play the role of world language. 

People who speak English fall into one of three groups: those who have learnt it as their native language, those who have learnt it as a second language in a society which is mainly bilingual and those who are force to use it for a practical purpose - professional or educational. 

Nowadays when science and technology are progressing so fast all kind of specialists need English in their work. 

I am not confident with my English. I think it doesn't sound well. But I am a good English learner. I always attend my English classes and work hard. 

Перевод текста: English as a World Language 

Английский язык принадлежит Тевтонской или германской ветви индоевропейской семьи языков. Только в ходе последней сотни лет английским языком становятся мировой язык Во время Шекспира, это был провинциальный язык вторичной важности только с 6 миллионами носителей языка В настоящее время, английский язык имеет - становятся всемирным самым важным языком в политике, науке. В множестве спикеров (400 миллионов) это является вторым только на китайский язык, Это является официальным языком Великобритании Великобритании и Северной Ирландии, Соединенных Штатов Америки, Австралии и Новой Зеландии. Английский язык используется как один из официальных языков в Канаде, Южноафриканской республике и ирландской Республике, Этим также говорят как секунда l-ge многими людьми в Индии, Пакистане. Число вторых языковых спикеров может скоро превысить число носителей языка, если это не сделало так уже. 

Рабочие языки Организации Объединенных Наций являются английскими и французскими. Все документы написаны только на рабочих языках. Английский язык стал теперь языком международной коммуникации. В настоящее время никакой другой язык на Земле лучше не подходит играть роль мирового языка. 

Люди, которые говорят английское падение в одну из трех групп: те, кто изучил это как их родной язык, те, кто изучил это как второй язык в обществе, которое является главным образом двуязычным и те, кто - сила, чтобы использовать это в практической цели - профессиональный или образовательный. 

В настоящее время, когда наука и техника прогрессирует так быстро, весь вид специалистов нуждается в английском языке в их работе. 

Я не уверен относительно моего английского языка. Я думаю, что это не звучит хорошо. Но я - хороший английский ученик. Я всегда посещаю мои английские классы и упорно тружусь.

